
 

 

Referat – Fagutvalget  

Utvalg: Fagutvalget 

Møtedato: 18.10.2021 kl. 16.15-18.00 

Møtested: Seminarrom 5 + zoom 

Til stede: Viktor Parkrud, Nora Serres, Charlie Dina Dickhausen, Ida Krohn Sjursen, Hedvig 

Sudland Rønning og Laura vom Kolke 

Dagsorden 

1/22  Godkjenning av innkalling og dagsorden  

Innkalling og dagsorden ble godkjent.  

2/22 Orienteringer 

PU Profesjon:  

-   

PU BAMA: 

Planlegger internarrangementer.  

Programrådet: 

 Forsker«linje» → «program» = vitnemål.  

Driver å oppretter ganske mange emner – Charlie tenker at dette bør gjøres mer 

systematisk, slik at emnene vi kan velge mellom er likevektig og variert.  

Instituttstyret: 

Folk i administrasjonen slutter. Ikke så rart kanskje.  

I forbindelse med årsplanen ble følgende tatt opp av studentrepresentantene:  

Studenter fra PSI, master og profesjon, har ingen fordel, men viktigst; får ingen 

informasjon, om Ph.D.  

Frafall vil de fikse på. Bør inkludere studentene!  

Flere kollokvierom!  



SVSU: 

Folk fra SVSU synes PSI er fint, men forstår ikke hvor det er studentene skal studere 

og sosialisere seg.  

Økonomiansvarlig  

  

På FU sin Google Drive finnes nå et ordentlig budsjett, der vi kan se hvor mye vi har 

igjen. Dette semesteret har vi allerede innvilget 99 000, så det er sånn 60 000 igjen.  

 

27/22 Informasjon om Fagutvalget til nye medlemmer  

 

Jørgen var ikke til stede. Løses internt.  

28/22 Behandling av søknad fra PUG 

Traume-kurs.  

Godkjent.  

29/22 Behandling av søknad fra Morrari  

Revy!  

Godkjent med forbehold.  

- Dersom egenkapital, må de bruke det.  

30/22 Behandling av søknad fra Friminutt  

Sosial pizzakveld.  

Godkjent.  

31/22 Behandling av søknad fra 5. semester  

Hyttetur.  

Godkjent.  

32/22 Behandling av søknad fra PU-bama 

Internarrangement for styre i PU-bama. Kan støtte 1800 kr.  

Godkjent.  

 

 



33/22 Klimarapport på PSI 

Profesjon: Ja til klima! Men ikke på profesjonsforberedende. Hvis det skal inkorporeres inni 

fag som allerede finnes, kanskje forebyggende sekvens. F.eks.: Helsefremmende og 

forebyggende arbeid 3: Kultur og samfunnspsykologi. 

Valgfrie laverefagsemner.  Ba: vil ha emner, men kanskje lurt å begynne å opprette emner litt 

mer systematisk?   

Bachelorløp: ja, men tverrfaglig! Synes det er kult at PSI vil bidra.  

Mer forskning som studenter kan bli med i – ja, takk! Det trengs veldig.  

34/22 Diskusjonssak: studentdemokratiet på PSI 

Fagutvalg:  

Hvordan skal vi gjøre oss selv synlige og attraktive?  

Logo (Charlie) 

Merch: Genser til oss slev og noe vi kan dele ut - handlenett? 

Instagram + Facebook (Hedvig) 

 Bilde fra møte 

  Random funny pictures  

  Økonomi-video 

  Presentasjon av oss selv.  

  Kart over alle organene i studentdemokratiet (Viktor) 

Kaffestand 

Plakat  

Nytt navn, kallenavn, for at folk skal bedre forstå hvem vi er:  

- PSYFU 

o Dollar 

o Onkel Skrue  

o Falggermus 

35/22 Diskusjonssak: kantinen på PSI 

Forslag: Fagutvalget kan ha et enkelt overordnet ansvar, henger opp en liste utenfor, slik at 

alle kan bruke den. 



Viktor og Pernille skal snakke med PSL.  

35/22 Eventuelt 

Kanskje invitere til et møte med alle foreningene.  

Referent: Charlie 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


